



赵博雅董事长 CHAIRMAN OF THE BOARD ZHAO BOYA



中纺大板 CHINATEX MANSION

中国中纺集团公司(以下简称公司)创建于1951年,是国务院国有资产监督管理委员会(以下简称国资委)下属的大型企业集团,是国资委批准建立规范董事会制度的中央企业,中国五百强企业。

公司成立六十三年以来,坚持科学发展,不断开 拓创新,逐步从一家传统的纺织外贸进出口企业转型 发展为以粮棉油大宗农产品为主业、具有供应链管理 能力、在国内外享有良好品牌声誉的大型企业集团。

公司主业涉及粮、棉、油大宗农产品的采购、加工、分销及物流、研发等上下游产业环节。业务范围涵盖大豆、玉米、油菜籽、豆油、棕榈油等商品的贸易、生产、仓储物流和分销,棉花、羊毛、化纤贸易、棉纺织品、产业用纺织材料研发与生产、印染面料、服装加工出口与国内零售等。

公司在海内外拥有140余家下属企业。公司拥有分布在海内外的棉田、棉纺厂、印染厂、针织及梭织成衣厂,压榨、精炼等减油生产基地,是中国最大的棉花贸易商和大豆贸易商,是中国棉花交易市场发起人之一,是国家科学技术部高伯特种生物资源产业技术创新战略联盟常务理事单位之一,是澳大利亚羊毛拍卖市场重要的采购商之一,同时也是三家中央粮食企业之一,油料压榨能力位居国内粮油加工行业前三位,纺织印染生产能力居亚洲同行业前列。

公司秉承"衣食天下,造禪民生"的企业使命, 以不断提高大众的生活品质为己任,以造福民生为不 懈追求。

在新的历史发展时期,公司将着眼于提升全球化供应链管理能力,致力于民生产业发展,努力做强做优,为增进人民福祉、促进社会和谐、创造美好生活贡献应有力量。



Established In 1951, Chinatex Corporation Is a large-scale group corporation under direct administration of the State-Owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council (SASAC). As a key state-owned central enterprise, Chinatex is one of the top 500 enterprises in China with a standardized BOD system chartered by SASAC.

Chinatex highlights on the Scientific Outlook on Development. During the past 63 years, Chinatex has been making consecutive innovative efforts, focusing on the strategy of scientific development and innovation, transforming itself from a traditional textile foreign trade company into a large-scale group, which majors at bulk agricultural products in cotton and oil industry with supply-chain management. Nowadays, Chinatex is an outstanding, leading and influential corporation which enjoys an excellent brand reputation in relevant business sectors at home and abroad.

The major business of Chinatex focuses on the procurement, processing, distribution, logistics and Research & Development of grain, cotton and oil, including a series of upstream and downstream industry sectors. Chinatex's business scope covers the trade of agricultural commodities including soybean, corn, rapeseed, soybean oil, palm oil and others, and its production, warehousing, logistics and distribution and R & D. Chinatex has been devoted to the trade of cotton, wool, chemical fiber, the production of cotton textile, textile materials for industrial usage, and garment processing, export and domestic retails.

Chinatex has more than 140 affiliated companies at home and abroad. It owns and runs a number of cotton fields, cotton ginning mills, printing and dyeing mill, knitting and woven garment factories, crushing and refining grain production base all over the world. As China's largest cotton trader and soybean trader, it is one of the initiators of China National Cotton Exchange; it is also one of the executive directors of The Industrial Technology Innovation Strategic Alliance of High-value Special Biological Resources supported by China National Ministry of Science and Technology. In global fields, Chinatex is one of the key buyers in the wool auction market in Australia. What's more, Chinatex is one of the three key state-run foodstuff enterprises, with a Top Three grain and oilseeds crushing capacity out of all oil & foodstuff industries in China and a chart-topping textile printing and dyeing productive capacity out of its peers in Asia.

Chinatex puts it as the mission to improve the standard of life worldwide by means of supplying quality foods and dothing, and keeps it as its own responsibility to promote people's life quality, with a pursuit of making more contribution to the society.

In the era of globalization, Chinatex puts a closer look at strengthening its own ability of supply chain management, devotes itself to industrial development regarding people's livelihood, and spares no efforts to be a more competitive enterprise so as to make a better life for the people and contribute to a harmonious society.



栾日成总裁 PRESIDENT LUAN RICHENG



中纺成品油 CHINATEX PRODUCT OIL



中新粮油日照公司 CHINATEX GRAINS & OILS RI ZHAO CORPORATION

## 衣食天下造福民生

